
Kommunfullmäktige beslutade 2021 att bygga en ny skola och förskola i Landeryd för 100-110 elever. 
Sedan dess har planering och projektering pågått. Projektet har en förväntad kostnad på ca 80 
miljoner kronor. På grund av kommunens ekonomiska situation har ett investeringsstopp verkat 
under 2024 varför projektet varit pausat under året  
 
Hylte kommuns befolkningsmängd har minskat stadigt senaste åren. Till detta har antalet födda barn 
i kommunen också minskat kraftigt. När beslutet att bygga ny skola i Landeryd hade skolan drygt 100 
elever. Nästkommande läsår kommer skolan ha 82 elever. De barns som nu är födda och som bor i 
skolan upptagningsområde ger en prognos om 58 elever på Landeryds skola läsåret 2030/2031.  
 
Med bakgrund av ett kraftigt minskat elevunderlag i Landeryd men även i hela Hylte kommun har 
idag kommunstyrelsens arbetsutskott beslutat att pausa projektet. I avvaktan på en större och 
kommunövergripande strategi för att hantera den kraftiga elevminskningen behöver planering och 
byggnation av en ny Landeryd skola avbrytas.  
 
Förslag till beslut: 
 

- Kommunstyrelsen förslår kommunfullmäktige att besluta att pausa planering och avbryta 
projektering av ny förskola, skola och idrottshall i Landeryd i avvaktan på en extern utredning 
och strategi för att hantera den kraftiga elevminskningen ur ett kommunövergripande 
perspektiv. Tills dess att ett nytt beslut fattas. 
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